

Subject: Unique job opportunity -Canadian Security Intelligence Service

Location: Ottawa, Ontario

CSIS is Canada’s intelligence and security service. Our role is to investigate threats to national security and report them to the Government of Canada. Our focus includes terrorism, espionage, foreign interference, proliferation and cyber-threats.

We are seeking applications for the position of Psychologist with specialization in Forensic or Clinical Psychology. The position offers experienced psychologists the opportunity to apply their psychological skills and have a meaningful impact in a unique field of practice. The successful candidate will join a team of experienced psychologists on clinical assessments of personality, mental health and risk of violence. The successful candidate will have the opportunity to travel across the country on a regular basis as well as abroad occasionally.

Apply here: <https://www.canada.ca/en/security-intelligence-service/corporate/csis-jobs/available-jobs/psychologist.html>

Applications close on February 27, 2019.

Who are we: <https://www.youtube.com/watch?v=XbfrSTf4aNY>
@csiscanada / @scrsCanada

Sujet: Offre d’emploi unique – Service canadien du renseignement de sécurité

Endroit : Ottawa, Ontario

Le rôle du SCRS est de recueillir des informations afin de signaler au gouvernement du Canada des menaces possibles pour le pays. Les enjeux prioritaires du SCRS sont le terrorisme, l’espionnage, la cyber sécurité, les armes de destruction massive et le filtrage de sécurité.

Nous cherchons à pourvoir un poste de psychologue spécialisé en psychologie judiciaire ou clinique. Ce poste permettra aux psychologues d’appliquer leurs compétences à un domaine unique de la pratique, et de contribuer à son avancement professionnel. La personne retenue intégrera une équipe de psychologues expérimentés chargée de réaliser des évaluations cliniques de la personnalité, de la santé mentale et du risque de violence. Elle voyagera régulièrement au Canada et occasionnellement à l’étranger.

Postuler ici : <https://www.canada.ca/fr/service-renseignement-securite/organisation/emplois-scrs/emplois-disponibles/psychologue.html>

La date limite pour postuler est le 27 février 2019

Qui sommes nous : <https://www.youtube.com/watch?v=5rnANG2lZbc>
@csiscanada / @scrsCanada

